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Klubska reševalna skupina je od leta 2007 pa neka-
ko do konca leta 2010 precej stagnirala. Ni bilo novih 
kandidatov, ki bi se resneje spoprijeli z reševalno de-
javnostjo, pa tudi starejši reševalci nismo našli veliko 
časa za obnavljanje reševalnih tehnik. Usposabljanja 
in treningi so se bolj redko izvajali, pa še ti so bili 
opravljeni predvsem iz praktičnega vidika uporabe 
reševalnih tehnik pri raziskovalni dejavnosti kluba.  
Temeljila so predvsem na uporabi dvojnega škripčevja, 
protiteže, žičnice in izdelave razbremenilnih sidrišč, 
ki se pogosto uporabljajo tudi v osnovni jamarski  
dejavnosti. Vseeno smo uspešno sodelovali na kar  
nekaj odmevnih reševalnih vajah na Dolenjskem.

Kot reševalna skupina Jamarskega kluba Novo  
mesto smo dejavno sodelovali pri državni vaji kinolo-
gov Rešujmo življenja v letih 2008, 2009, 2010 in 2011. 

Na vajah smo imeli kar zahtevno nalogo. Pripraviti smo morali prevoz vodnikov reše-
valnih psov z njihovimi psi prek reke Krke. Predpostavka je bila, da se je cestni most prek 
Krke delno porušil, zato smo pripravili vrvno žičnico prek »porušenega« dela mostu do 
rečnega brega na Loki in prepeljali okoli 20 vodnikov s psi. Za izkušenejše vodnike smo 
pripravili plezalne smeri, na katerih so se sami preizkusili v znanju vrvne tehnike.
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Pred spustom prek Krke. 
Foto andrej GašPerič

Savinjske Alpe – vstop reševalcev v helikopter Slovenske vojske. Foto andrej GašPerič
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V začetku leta 2011 smo nekateri 
»stari« reševalci (konkretneje štirje) 
vnovič začeli pogosteje in intenzivneje 
sodelovati na usposabljanjih Jamarske 
reševalne službe (JRS). Tako smo v letu 
2011 opravili teoretični in praktični 
del helikopterskega usposabljanja,  
tj. modul A. Udeležili smo se zimskega 
usposabljanja v Kamniško-Savinjskih 
Alpah. K sodelovanju v klubski 
reševalni skupini kot tudi v JRS smo 
pritegnili dva nova člana kluba, Anžeta 
Tomšiča in Jerneja Tramteta, ki sta 
uspešno opravila izpit za naziv Jamarski 
reševalec pripravnik. Anže je opravil 
tudi izpit za bolničarja ter podpisal 
pogodbo o operativnem delovanju  
z JRS. Po dolgih sušnih letih ima klub 
spet enega operativnega reševalca, 
ostali pa imamo podpisane pogodbe  
o neoperativnem sodelovanju v JRS.

Dobili smo torej nekaj podmladka, ki naj bi počasi prevzel pomembnejšo vlogo pri 
reševalni dejavnosti in pridobivanju novih kandidatov. Menim, da se za prihodnost 
reševalne skupine ni bati, saj se mladi reševalci udeležujejo številnih usposabljanj  
v okviru JRS in s tem nadgrajujejo znanje, ki so ga prejeli v klubu.

Srečno prepeljani prek Krke. Foto andrej GašPerič

Snemanje ponesrečenca ali tovariška pomoč.
Foto andrej GašPerič


